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Kedves Pilismarótiak! 

 

Réti József Károly vagyok, több mint 23 éve lakom 
családommal Pilismaróton, gyermekeim óvodába és 

iskolába is ide jártak. Az előző önkormányzati 

választáskor indultam képviselőnek azzal a céllal, hogy 

tapasztalataimat felhasználva segíteni tudjam a képviselők 

munkáját, ezzel elősegíteni a település fejlődését. 

Az elmúlt öt év, számomra sok új dolgot hozott. 

Megismertem az önkormányzat működését, 

javaslataimmal próbáltam új irányokat is mutatni a 

képviselőknek, de ez sajnos nem mindig úgy alakult, 

ahogy szerettem volna. Sajnos sok ötletemre nem voltak 

fogékonyak képviselőink, de látom az új jelöltek között 

néhányan hasonlóan gondolkoznak, mint jómagam. Az 

előző választáskor készült bemutatkozómban tett 

ígéretemhez híven töltöttem el ezt az időszakot. Volt, hogy 

egyedül szálltam szembe a teljes testülettel, mert úgy 

éreztem, hogy nem a település lakosságát szolgáló 

döntéseket hoztak. Ezúton szeretném megköszönni azt a 

támogatást és bizalmat, amit ebben a számomra nehéz időszakban kaptam! Természetesen 

sokszor hoztunk egyhangú döntéseket is, olyan ügyekben, amelyek mindannyiunk szerint 

előrelépést jelentettek a jövőre nézve. Több, mint egy esztendőn át lehetőséget biztosítottam a 

lakosság számára, hogy e-mailen keresztül megkeressenek problémáikkal, javaslataikkal. Ez 

idő alatt mindössze 15-en éltek a lehetőséggel, ez szerintem nagyon kevés. Mindenki 

problémáját, javaslatát megtekintettem és próbáltam megoldani őket, melyhez szükség esetén 

a megfelelő bizottsághoz is fordultam. 

Örömmel látom, hogy a jelenlegi választáson sok jelölt indul és azt is, hogy az eddig megismert 

programok, ötletek olyan témákat is tartalmaznak, melyekre már jelen ciklusban javaslatot 

tettem. Az tény, hogy a jelenlegi testületből nagyon hiányzik a fiatalok lendülete és 

fogékonysága az új dolgokra, ami a település fejlődéséhez elengedhetetlen. Az viszont 

végtelenül elszomorít, hogy az új képviselő és polgármester jelöltek (1-2 fő kivételével) az 

elmúlt 5 évben nem voltak sem testületi ülésen, sem közmeghallgatáson illetve lakossági 

fórumon. Én elengedhetetlennek tartom a felelősségteljes vállalások tekintetében a jelen 

állapotok és lehetőségek ismeretét.   

Amennyiben ismét bizalmat szavaznak nekem, a következő ciklusban az alábbi témákban 

szeretnék mielőbbi eredményt elérni: 

• A településképi rendelet módosítása. Erre már korábban tettem javaslatot a fő-építész 

asszonnyal is egyezteve, de széleskörű társadalmi egyeztetés szükséges a módosításhoz 

(Lakossági fórum vagy közmeghallgatás), ez már a következő testület feladata lesz. 

• A védelembe vett emlékek, tárgyak megóvása érdekében anyagi támogatás nyújtása a 

tulajdonosok számára. A pályázati lehetőség alapjait már kidolgoztuk, de még testület 

elé kell terjeszteni. Ha majd a felálló testület elfogadja a jövő évtől kerülhetne 

bevezetésre. 



 

 

• A település bevételeinek növelése, nem adó emelés, vagy tulajdon eladás formájában, 

hanem tulajdonok jobb kihasználásával, működtetésével (KHT vagy Nonprofit Kft. 

alapításával, esetleg bérbe adással). 

• A balesetveszélyes, rossz utak, járdák rendbetétele. A főút esetén a tulajdonos 

megkeresése és felszólítása a rendbetételre, mivel jogilag az ő feladata. 

• Az autóbuszok parkolásának megoldása az érintett közlekedési cégek bevonásával, mert 

a jelenlegi parkolás szabálytalan, balesetveszélyes illetve esetenként a közlekedést 

akadályozza. 

• A helyi látnivalók alkalmassá tétele ahhoz, hogy látogathatók legyenek, turisztikai 

programok szervezése (Heckenast-kúria, Halastavak, CASTRA AD HERCULEM 

stb…). 

 Lehetne sorolni, de ha ezt a néhány dolgot sikerülne végrehajtani, már nagy lépést tennénk a 

fejlődés irányába! 

Kérem, ha szeretnék, hogy a jövőben is tevékenykedjem a testületben, szavazzanak rám! 
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